
 

 Αθήνα,  1 Οκτωβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Εθνικής Άμυνας  

 Εσωτερικών 

Θέμα: «Σοβαρό πρόβλημα ύδρευσης στις εγκαταστάσεις ΚΕΠΒ Θήβας» 

 

Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα του τοπικού Τύπου και καταγγελίες 

πολιτών, τις προηγούμενες μέρες σημειώθηκε πολύ σημαντική βλάβη στο 

δίκτυο ύδρευσης στο Κέντρο Εκπαίδευσης Πυροβολικού (ΚΕΠΒ) Θήβας, το 

οποίο επηρέασε αρνητικά τη λειτουργία του, αλλά και τις συνθήκες διαβίωσης 

και την υγεία των νεοσυλλέκτων.  

 

Ειδικότερα, καταγγέλλεται ότι περίπου 1350 στρατιώτες, ένας αληθινά πολύ 

μεγάλος αριθμός, για μέρες δεν είχαν αρκετό πόσιμο νερό, πόσο μάλλον 

επαρκές για την καθημερινή υγιεινή και την καθαριότητα, τόσο την προσωπική 

τους όσο και του Στρατοπέδου. Καταγγέλλεται, επίσης, ότι η Διοίκηση του 

Στρατοπέδου, αδυνατώντας να αντιμετωπίσει την κατάσταση και να χορηγήσει 

επαρκές νερό και καθαρή τροφή στους στρατιώτες, αναγκάστηκε να τους δώσει 

άδεια εξόδου, ώστε να μεριμνήσουν οι ίδιοι να βρουν νερό για την υγιεινή 

διαβίωσή τους, μη λαμβάνοντας υπόψη τα πρόσθετα έξοδά τους.  

 

Ερωτήματα, εξάλλου, προκαλεί η ολιγωρία της ΔΕΥΑΘ Θήβας ως προς την 

άμεση αποκατάσταση της βλάβης στο δημοτικό δίκτυο ύδρευσης που 
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περιλαμβάνει και το Κέντρο Εκπαίδευσης Πυροβολικού, αλλά υπάγεται στη 

δική της ευθύνη.  

 

Επειδή, είναι απαράδεκτο εν έτει 2024 να σημειώνονται φαινόμενα παρόμοιων 

βλαβών στις βασικές υποδομές σε ένα από τα μεγαλύτερα και σημαντικότερα 

Κέντρα Εκπαίδευσης του Ελληνικού Στρατού, ενώ ξοδεύονται τεράστια ποσά 

για τις αμυντικές δαπάνες, 

 

Επειδή, πρώτη και κύρια ευθύνη της Πολιτείας απέναντι στους στρατευμένους 

νέους που υπηρετούν τη θητεία τους είναι να εγγυάται και να εξασφαλίζει την 

υγεία τους και τις πρέπουσες συνθήκες υγιεινής και καθαριότητας σε όλες τις 

στρατιωτικές μονάδες, 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Πώς εξηγείται το μέγεθος  της βλάβης που σημειώθηκε σε ένα από τα 

μεγαλύτερα και σημαντικότερα Κέντρα Εκπαίδευσης του Ελληνικού 

Στρατού, στο ΚΕΠΒ Θήβας και ποιο ήταν ακριβώς το τεχνικό 

πρόβλημα;  

2. Υπήρχαν διαθέσιμα εναλλακτικά μέσα υδροδότησης του 

Στρατοπέδου;  

3. Πότε αποκαταστάθηκε η βλάβη; 

4. Λήφθηκε μέριμνα για την κάλυψη των εξόδων των στρατιωτών κατά 

την έξοδό τους από το Στρατόπεδο;  

5. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει άμεσα η Κυβέρνηση για την αποτροπή 

ανάλογων βλαβών και των συνεπειών τους στο ΚΕΠΒ Θήβας αλλά και 

σε όλα τα μεγάλα στρατόπεδα των Ενόπλων Δυνάμεων;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

        Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 



Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Καραμέρος Γεώργιος 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 



 




